
(7 
Protokoll 

MAN 
ORIENTERING 
Bleed) 

  

  

Möte 
StOF styrelsemöte nr. 1/2022, nr 603 sedan starten. 
  

Datum och tid Plats 
  

2022-03-29, kl. 19.00-20:00 Webbmite via teams 

  
  

Närvarande 
  

  
Lennart Hävrén, Göran Hellgren, Lars Gerhardsson, Monica Hatlen, Martina Sundberg, Lars Forsberg. 

Förhinder Jan Bojling, Karin Gillberg 

  

Protokoll Styrelsemöte 1— 2022/2023 

1. Mötets öppnande 

Lennart Hävren öppnade mötet 

Val av sekreterare 
Lasse Forsberg utsågs att skriva protokoll 

Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

Konstituering av styrelsen 2022 
StOF-styrelsen konstitueras enligt nedan. 

Ordförande. Lennart Hävrén (valdes på årsmötet) 

Vice ordförande: Monica Hatlen 
Kassör: Martina Sundberg 
Adj sekreterare: Lars Gerhardsson 

Protokoll om konstituering förs i ett eget protokoll. 

StOF:s årsmöte. 
Genomfördes fysiskt på StOF-kansliet i Solna. Lennart Agén, TSK var ordförande för 
mötet på ett förtjänstfullt sätt. Fler klubbar närvarande är på flera år. 
Protokollet är på justeringsrunda. 

Kanslirapport 
a) Kansliet har deltagit vid Norrkartors årsstämma 03-21. (Lasse G). Några 

reflektioner: 

i. - Bra möte med ca 15-16 pers närvarande utöver 
styrelsen/”arbetsgruppen”. 

ii. - Calle B, C-G Boström, Esbjörn E-L fick fortsatt förtroende att 

kvarstanna på sina poster. Krister Gumaelius och Tapani Mattus 
nyvaldes. 

iii. - Ekonomin hyffsad god. Medlemsavgiften fortsatt på 35”/år. Drygt 500” 
läggs på kartproduktion under 2022-2023. 

iv. - Ambitionen är kvar när det gäller att balansera mellan en aterhallen 
kartfilsspridning och god service till de som vill tillgång till kartor. 

 



b) 

ce) 
d) 

e) 

8) 

h) 

v. - Klubbar med en tynande tillvaro och vill ha en lägre medlemsavgift men 
samtidigt behålla en tämligen opåverkad tillgång till kartdatabasen. (Om 

detta äta kakan/behålla kakan-upplägg kan man fundera...) 
vi. - Flera intressanta nyproduktioner/revideringar, inte minst i NO 

Stockholm; Vallentuna-Molnby, Rumsättra, Skärgårdsstad, Stångberga 

m.fl. Fina marker! (men några är oåtkomliga för den utan egen bil...). 
DM 2023 kommer att bli spännande och vissa områden granskas även 

inför 1OMILA 2024. 
vil. - Glädjande: flera tidigare svårtillgängliga områden har nu öppnats upp 

för nyproduktion tack vare intresserade markägare som ser en nytta av att 
ha tillgång till en bra karta över sina marker. En intressant aspekt värd att 
fundera kring.) 

viii. - Mindre glädjande: Fortfarande genomförs större (organiserade) 
träningar utan att först genomfört samverkan — hotar framtida 

kartproduktion såväl som områdets nyttjande för tävling. 
ix. - Fortsatt god tillgång till högkvalitativa kartritare. 

Föredragande avseende Friluftsidrotternas motion till RF-SISU:s årsstämma, 03— 
23 (Lasse G) 
Fortsatt arbete med att stödja Solna och Kista SC inför Sprint-DM, 11 maj. 

Ett något ansträngt sjukdomsläge har till del påverkat och kommer att påverka 
uteffekten av kansliets arbete under mars-april. 

Marjas uppgifter är tillsvidare fördelade på Lasse x 2, Pelle och Palle. 
Stationära datorn avsedd för skrivaren behöver bytas ut i närtid. 

Hittaut 2022 (HU22) 
i. STHLM City och Södra Järva på samma karta. Ett antal angränsade 

Hittaut- och Naturpass-projekt kommer att ges utrymme att marknadsföra 

stt projekt på ”den stora kartan”. 
ii. Calle Backman har genomfört viss revidering av Järva-kartan 

(”Specialutsnitt”) runt Akalla By avsedd för Kista SC. 
ill. SIK har åtagit sig att svara för Hittaut Järva. 
iv. Lansering i samband med Sprint-DM, 11 maj. 

v. Goran har fått frågan om att, mot provision, återknyta sponsorer/partners 
från 2021 även mot 2022. 

Hittaut 2023 (HU23) 
i. Projektet/uppdraget från Stockholms stad bygger på Stadshusets 100- 

årsfirande i juni 2023. 
ii. Påbörjas redan nu i april. 

iii. Deltagare utöver Stockholms stad, från Stadsarkivet och Stadsmuseet. 

iv. Projekt- och offertunderlag överlämnat till Stockholms Idrottsförvaltning. 
Beslut väntas under april. Stort tidsuttag redan nu i vår och fortsatt arbete 
under hösten. Bör vara klart redan under november-december. 

v. Omfattar två kartor N- resp. S Stockholm med Stadshuset som gemensam 
geografisk nämnare. 

vi. Kansliet kommer inte att mäkta med uppgiften — här krävs en extern 
resurs med kompetens att möta och takta motsvarande kompetenser från 
stadsarkiv och — museum. 
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i. Föreslås att styrelsen skapar en mindre arbetsgrupp för att analysera och 

ta fram några tänkbara jubileumsåtgärder. Bör vara klart senast inför 
höstens första styrelsemöte. 

j) Orientering Stockholm, StOF-nytt 

i. Första digitala numret finns nu för beskådade och nedladdning från StOF 

hemsida! Mycket bra jobbat av alla inblandade. Vissa skönhetsfel har 
framkommit efter lanseringen men dessa får ligga till grund för 

utvärderingen inför kommande nummer. 
ii. Skribenter (”krönikörer”) ur StOF-styrelsen är utsedda. 

1, 2-2022 Janne 

2. 3-2022 Martina 
3. 4—2022 Karin 

4. 1-2023 Goran 
5. 2-2023 Monica 

iii. Nästa redaktionskommittémöte genomförs pa Teams tisdag 19 april och 
med ett uppfoljningsméte (Teams) tisdag 17 maj. 

iv. En fortsatt analys avseende innehåll, omfattning, ambitionsnivå krävs. 

Hur ”bra” ska tidningen vara och vad får det kosta i form av kanslitid och 
ideella resurser? 

k) StOF Markkonferens (i samverkan med SOFT) söndag 22 maj 

i. Genomförs på Bosön söndag 22 maj mellan kl 13:00-17:00 (efter 
målgång på IFK Lidingös sprinttävling). 

ii. Genomförs i nära samverkan med SOFT vilket även kommer att stå för en 
viss del av finansieringen) 

iii. Huvudnumret är Joacim Ingelsson och konsekvenserna av 
Naturvårdsverkets nya vägledning. 

iv. Hög ambition men ett viktigt avstamp att bygga vidare på när det gäller 
att säkra vår tillgång till mark för tävling och träning. 

v. Alla klubbars Mark-, kart- och tävlings- och träningsansvariga kommer 

att inbjudas. Härutöver även StOF-styrelse, Markkommittén, 

representanter från SOFT, Södermanlands OF, Upplands OF, Gotlands 
OF, Västmanlands OF, 25manna, Tiomila, Vallentuna-Össeby OK, 

Norrkartor, SÖKA, RF-SISU samt Friluftsidrotterna. 

vi. ”Heads Up” på StOF hemsida 03-29, formell inbjudan/kallelse under 
v.14. 

1) Finansiering av StOF Projekt "MARK 2030” 

i. Kansliet har av Skogssportens Gynnare ansdkt om bidrag om 50+50’ for 
2022 och 2023 syftande till att förstärka mark-, vilt- och 

hållbarhetsfunktionen inom StOF. Detta bl.a. mot bakgrund av det 
bedömt ökade kraven på funktionen som en konsekvens av den nya 
vägledningen. Vi avvaktar besked i frågan. 

m) O-Ringen 2027 

i. OK Österåker ny medlemsklubb i det interimistiska Föreningsrådet. 
ii. Svar från Stockholms stad om Go/No Go förväntas före påsk. 

ill. Ännu ingen ersättare för Lasse G som sammankallande för rådet. 

7. SOFT:s förbundsmöte.



Delegater är: Lennart Hävrén, Lars Forsberg, Martina Sundberg, Monica Roos, Ola 

Kåberg. Göran Hellgren går in som ersättare om någon får förhinder med kort varsel. 

Diskuterades kring programmet på FM samt dagordning mm. 

Genomgång och beredning av motioner som ska behandlas på SOFT:s förbundsmöte 2-3 

april. 

1 —Likvärdigt tävlingsupplägg vid Sprintstafett. StoF bifaller SOFT:s förslag. 

2 — Klassindelning baserat på svårighetsgrad/länd. StOF bifaller SOFT:s Förslag 

3 — Fria starttider på alla tävlingar. StOF bifaller SOFT:s förslag 

4 — Nytt handikappsystem. StOF bifaller SOFT:s förslag 

5 — Förändring i Sverigelistan. Diskuterades vad Sverigelistan har för funktion. StOF 

tycker att man kan ifrågasätta detta över huvud taget. StOF bifaller SOFT:s förslag. 

6 — Basera gallring till Sprinttävlingar på Sprinttävlingar. StOF bifaller motionen. 

7 — Regelefterlevnad. StOF bifaller SOFT:s förslag. 

8 — Transparens vid regelöverträdelser på Nivå 1 tävlingar. StOF föreslår att motionen 

ska avslås. Behöver utredas betydligt mer innan något sådant införs. 

9 — DM-värdighet. StOF föreslår att motionen avslås och att SOFT får i uppdrag att 

ändra reglerna så att det framgår att det är OF som beslutar om allt som har med DM att 
göra, förutom det som RF statuerar i sina stadgar (Senior och juniorklasser). 

10 — StOF:s motion. StOF bifaller motionen alternativt att SOFT utreder detaljerna för 
hur man ska få fler långdistanstävlingar som i förlängningen påverkar Landslagets 

förutsättningar att prestera på mästerskap. 

11 — StOF:s motion. Föreslår att motionen bifalles. Det är bra att SOFT jobbar med 

frågan, men det krävs högre tempo, mer arbete och tydliga mål. Den senaste månaden 
visar även att det är en säkerhetspolitisk fråga för Sverige. Se även Internationella 

Skidskytteförbundet som ska minska sina klimatutsläpp med 4,590/år fram till 2030. 

12 — StOF:s motion. Föreslår att motionen bifalles. Man ska se denna motion som en del 

i sportens strävan av att bli mer likvärdig. Beslut om detta togs vid FM 2020. Dessutom 
ger förslaget i motionen ett incitament till att minska sportens utsläpp av klimatgaser. 

SOFT:S budget diskuterades. Bland annat menar StOF att stödet till OF måste stärkas nu 
på SOFT är fel väg. Stärk OF:s möjligheter att stötta klubbarna. 

StOF ska markera detta på FM. 

8. Ekonomi 

e Vår ekonomicontroller Palle Norén har varit på kansliet och gjort visst 
ekonomiarbete nu när Merja är sjukskriven. Årsavgifterna är bland annat 
fakturerade.



e Lasse F har fått utbildning i hur utbetalningar ska göras hos banken. 

9. Mötesplanen 
Diskuterades när arbetskonferensen med styrelse och kansli kan genomföras. Beslutas att 
genomföra den på eftermiddagen den 24 april efter TMOK:s tävling. 

Lennart och Monica kolla på lämplig lokal. 
StOF-kansliet tar fram förslag på programpunkter. 

Mötesplanen är beslutad sedan tidigare och ser ut som följer: 

Måndag 25 april #1—2022 

Mandag 23 maj #2-2022 
Mandag 13 juni StOF Ordférandekonferens 
Mandag 29 augusti #32022 

Mandag 3 oktober #42022 
Mandag 31 oktober #5—2022 

Lördag 12 november StOF-konventet 
Måndag 5 december #6—2022 

10. Nästa möte 
Arbetskonferens 24/4, efter TMOK-tävlingen. 

Måndag 25/4 — styrelsemöte. 

11. Avslutning 

Lennart avslutade mötet och tackade alla för bra diskussioner. 
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